

DIRECTIONS FOR USE: Plant-Prod MJ™ Classic fertilizer is recommended for use on all plants. For tender plants and outdoor applications in hot weather, use one half the recommended rate of application. Use warm water for fastest dissolving. Store in a cool, dry place.

Use for flowers, fruits, vegetables, roses, trees, shrubs, lawns, vines, ground cover, houseplants.

MIXING RATES: For Gardens - Mix 4 ml of fertilizer per litre of water.
For Houseplants – Mix 6 ml of fertilizer per 5 L of water.

5 ml = 1 tsp 15 ml = 1 Tbsp

WHEN TO APPLY: Apply in early spring at the first sign of new growth. For Flower Gardens – fertilize every 2 weeks for vigorously growing plants and every 4 weeks for slower growing plants.
For Flowering Houseplants – Fertilize every 4 weeks for slower growing plants. Fertilizer only actively growing plants.

HOW TO APPLY: Plant-Prod MJ™ Classic is a concentrated, water-soluble fertilizer that must be mixed with water before applying. Apply enough nutrient solution to moisten the entire root system of the plant. Use approximately 8 L of nutrient solution for larger plants, 3 L for smaller plants and 250 ml per 15 cm pot.

CAUTION: This fertilizer contains boron, copper, iron, manganese, molybdenum, and zinc, and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused.

Plant-Prod MJ™ Classic 20-20-20

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMUM GARANTIE:

Total Nitrogen / Azote Totale (N)	20%
Available Phosphoric Acid / Acide Phosphorique Assimilable (P ₂ O ₅)	20%
Soluble Potash / Potasse Soluble (K ₂ O)	20%
Boron (actual) / Bore (réel) (B)	0.02%
Chelated Copper (actual) / Cuivre Chélaté (réel) (Cu)	0.05%
Chelated Iron (actual) / Fer Chélaté (réel) (Fe)	0.10%
Chelated Manganese (actual) / Manganèse Chélaté (réel) (Mn)	0.05%
Molybdenum (actual) / Molybdène (réel) (Mo)	0.0005%
Chelated Zinc (actual) / Zinc Chélaté (réel) (Zn)	0.05%
EDTA (Chelating Agent) / (Agent Chélatant)	1.27%


Master Plant-Prod Inc.
314 Orenda Road, Brampton, Ontario, Canada L6T 1G1
www.PlantProd.com
© 2020 Master Plant-Prod Inc. All Rights Reserved. Tous Droits Réservés.
Plant-Prod and Plant-Prod MJ are registered trademarks of Master Plant-Prod Inc.
Plant-Prod et Plant-Prod MJ sont des marques déposées de Master Plant-Prod Inc.

Net Contents
Poids net 500 g

Lot #
12527 0220

MODE D'EMPLOI : L'engrais Plant-Prod MJ™ Classic est recommandé pour usage sur toutes les plantes. Pour plantes tendres et l'extérieur par temps chaud, utiliser la moitié de la quantité recommandée. Utiliser de l'eau chaude pour une solubilité plus rapide. Entreposer dans un endroit frais et sec.

Utilisation pour les fleurs, fruits, légumes, roses, arbres, arbustes, pelouses, vignes, couvre-sol et plantes d'intérieur.

TAUX DE MÉLANGE : Pour les jardins - Mélanger 4 ml d'engrais par litre d'eau.
Pour les plantes d'intérieur - Mélangez 6 ml d'engrais pour 5 L d'eau.

5 ml = 1 c. à café 15 ml = 1 c. à soupe

QUAND APPLIQUER : Appliquer au début du printemps au premier signe de croissance. Pour les aménagements extérieurs fertilisez toutes les 2 semaines pour les plantes à croissance rapide et toutes les 4 semaines pour les plantes à croissance plus lente.
Fertilisez toutes les 4 semaines pour les plantes d'intérieur à croissance plus lente. Utilisez seulement que sur des plantes en croissance active.

COMMENT APPLIQUER : Plant-Prod MJ™ Classic est un engrais concentré hydrosoluble qui doit être mélangé à de l'eau avant l'application. Appliquez suffisamment de solution nutritive pour humidifier tout le système racinaire de la plante. Utilisez environ 8 L de solution nutritive pour les grandes plantes, 3 L pour les petites plantes et 250 ml par pot de 15 cm.

AVERTISSEMENT : Cet engrais renferme du bore, du cuivre, du fer, du manganèse, du molybdène et du zinc et ne doit être employé que de la manière recommandée. Il peut être nocif s'il est employé mal à propos.

 **Plant-Prod**
HIGH PRODUCTIVITY PLANT NUTRITION



MADE IN CANADA